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Palestine National Authority

The Palestinian Energy Authority

Invitation for  Bid (IFB)

Solar Energy using  Photovoltaic Panels for Irrigation purpose
Contract No.( ICB No: PEA-TU 02/2011)
1. Palestinian Energy Authority has received a grant from ministry of Foreign Affairs of the Czech Republic installation pilot projects using Photovoltaic Panels for Irrigation purpose.   
2. Palestinian Energy Authority invites sealed bids from eligible bidders (from Czech and Palestine only)  for designing, supplying , installation , testing and handover of equipments .
3. A complete set of Bidding Documents in English Language may be purchased by interested bidders on the submission of a written Application to the address below and upon payment of a non refundable fee of USD 100.  The method of payment will be by deposit in the following bank account:
Account Name: Other Revenues

Account No.: 219000/49
Bank Name: Bank of Palestine LTD

Bank No.: 89

Branch No.: 458

Swift Code: PALSPS 22

4. Bids must be delivered to the address below at or before 11:00 am, 3rd November, 2011. Electronic bidding will not be permitted. Late bids will be rejected.  Bids will be opened in the presence of the bidders’ representatives who choose to attend in person or on-line at the address below at 12:30 am, 3rd November, 2011.  All bids must be accompanied by a “Bid Security” of 3% of the bid price.
5. More information can be obtained from Eng. Basel Yasin, Fax: 02-2986191, E-mail: perc@palnet.com

6. The addresses referred to above is:
Palestinian Energy Authority (PEA)

Al-Irsal Street, Zahrat Al-Masayef Building, 3rd floor 

City: Al-Bireh


Country: West Bank and Gaza

Telephone: +972(970) 2 2984752

Facsimile number: +972(970) 2 2984753


سلطة الطاقة الفلسطينية
إعلان طرح عطاء

توليد الكهرباء باستخدام الطاقة الشمسية  في الري وتحسين الزراعة

عطاء رقم (ICB No: PEA-TU 02/2011)
1- لقد حصلت سلطة الطاقة الفلسطينية على منحة من الحكومة التشيكية لأقامة محطات توليد كهرباء نموذجية باستخدام الطاقة الشمسية  في الري وتحسين الزراعة.
2- تدعو سلطة الطاقة الفلسطينية الشركات المحلية والتشيكية فقط ذات العلاقة والذين يجدون في أنفسهم القدرة على تنفيذ هذا العطاء التقدم بعروضهم بظروف مغلقة.
3- يمكن الحصول على نسخة من وثائق العطاء من مقر سلطة الطاقة الفلسطينية حسب العنوان المدون أدناه خلال ساعات الدوام الرسمي من الساعة الثامنة صباحا حتى الثانية ظهرا مقابل 100 دولار أمريكي غير مستردة تدفع في الحساب التالي:
إسم الحساب: إيرادات أخرى، رقم الحساب: 219000/49، إسم البنك: بنك فلسطين المحدود، رقم البنك: 89، رقم الفرع: 458، السويفت: PALSPS 22

4- اخر موعد لاستلام العطاءات هو  الحادية عشرة صباحا من يوم الخميس الموافق 3/11/2011 ، مغلقة ومختومة وسيتم رفض كل العروض التي ترد بعد هذا الموعد كما أنه سيتم رفض العطاءات الالكترونية.
5- سيتم فتح العطاءات في جلسة علنية وبحضور من يرغب من اصحاب الشركات أو ممثليهم في مقر سلطة الطاقة الساعة 12:30 ظهرا من يوم الخميس الموافق 3/11/2011.
6- جميع العطاءات يجب أن ترفق بكفالة دخول العطاء بقيمة 3% من قيمة العطاء .
لمزيد من الاستفسارات يرجى الاتصال على فاكس : 02-2986191، الايميل : perc@palnet.com، م. باسل ياسين
عنوان سلطة الطاقة :
سلطة الطاقة الفلسطينية، البيرة، شارع الارسال، عمارة زهرة المصايف، الطابق الثالث، هاتف: 02-2984752/3
